
Rada Gminy Ostróda 
Sesja Rady Gminy 

P R O T O K  Ó  Ł  Nr VII/2024  
z obrad VII Sesji Rady Gminy Ostróda, w kadencji  2024-2029  
z dnia 28 sierpnia 2024 r. godz. 1200 w sali 401 Urzędu Gminy Ostróda 

Dnia 28 sierpnia 2024 r. o godz. 1200 odbyła się VII Sesja Rady Gminy Ostróda w kadencji  
2024-2029. 

Obecnych na sesji było 15 radnych, zgodnie z załączoną listą obecności, która stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto, w sesji uczestniczyli : 
- Zastępca Wójta Gminy Ostróda Pan Grzegorz Kastrau, 
- Skarbnik Gminy Pani Anna Płecha, 
- Radca Prawny Katarzyna Borowska, 
- Sekretarz Gminy Beata Czerkas, 
oraz sołtysi z terenu gminy Ostróda, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 

Ad 1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Pan Marek Husar otworzył obrady VII Sesji Rady Gminy Ostróda. 

W sesji uczestniczy 15 radnych co stanowi quorum, przy którym może obradować i 
podejmować prawomocne uchwały Rada Gminy. 

Następnie Przewodniczący Rady powitał wszystkich obecnych na sesji. 

W dalszej części Pan Marek Husar Przewodniczący Rady odczytała klauzulę w sprawie 
ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych tak zwanym 
RODO. 

Na Sekretarza obrad Przewodniczący Rady powołał Wiceprzewodniczącą Rady radną 
Barbarę Stabińską. 

Radna Barbara Stabińska wyraziła zgodę. 

Następnie Przewodniczący Rady złożył wniosek o nie czytanie podstaw prawnych w 
przygotowanych projektach uchwał. 

Rada jednogłośnie przyjęła zgłoszony wniosek. 

Radni otrzymali porządek obrad wraz z materiałami sesyjnymi. 

Zastępca Wójta Pan Grzegorz Kastrau zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Ostróda na lata 
2025-2028,  z perspektywą do 2032”, uzasadniając, iż wymaga głębszej analizy. 



Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. 
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła zgłoszony wniosek, ty, samym zdejmując z porządku 
obrad pkt 11., tj. projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 
Gminy Ostróda na lata 2025-2028,  z perspektywą do 2032”.  
 
Pozostałe punkty porządku obrad zmieniają odpowiednio kolejność. 

Ad. 2.  
Przyjęcie protokołów z obrad IV, V i VI Sesji Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady poinformował, że protokoły z sesji są wyłożone do wglądu. Nikt z 
obecnych nie zgłosił uwag do protokołów. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia protokołu z obrad IV Sesji Rady Gminy..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 

Rada Gminy Ostróda przyjęła jednogłośnie protokół z obrad IV Sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z obrad V Sesji Rady Gminy. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy Ostróda przyjęła jednogłośnie protokół z obrad V Sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z obrad VI Sesji Rady Gminy. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 



Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy Ostróda przyjęła jednogłośnie protokół z obrad VI Sesji. 
 
Ad. 3.  
Sprawozdanie Zastępcy Wójta z pracy w okresie między sesjami. 

W tym punkcie wręczone zostały przez Pana Grzegorza Kastrau Zastępcę Wójta Gminy 
Ostróda, Pana Marka Husara Przewodniczącego Rady oraz Panią Beatę Czerkas Sekretarza 
Gminy podziękowania sołtysom poprzedniej kadencji oraz wręczone listy gratulacyjne 
nowym sołtysom wybranym na kadencję 2024-2029.  
 
Sprawozdanie Zastępcy Wójta z pracy w okresie między sesjami, przedstawił Pan Grzegorz 
Kastrau Zastępca Wójta. 
 
Uwag nie zgłoszono. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad. 4.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostróda na 
lata 2024 – 2038. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie. 
Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostróda na 
lata 2024 – 2038. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr VII/37/2024 z dnia 28 sierpnia 2024 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Ostróda na lata 2024 – 2038, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Ostróda na 2024 rok. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 



 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Ostróda na 2024 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr VII/37/2024 z dnia 28 sierpnia 2024 r. w sprawie zmian w budżecie gminy 
Ostróda, stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie częściowego przejęcia przez Gminę Ostróda zadania 
polegającego na zapewnieniu transportu i opieki w czasie przewozu dzieci, młodzieży  
i uczniów niepełnosprawnych z terenu Gminy Miłomłyn do placówek edukacyjnych  
w Olsztynie. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie częściowego przejęcia przez Gminę Ostróda zadania 
polegającego na zapewnieniu transportu i opieki w czasie przewozu dzieci, młodzieży  
i uczniów niepełnosprawnych z terenu Gminy Miłomłyn do placówek edukacyjnych w 
Olsztynie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr VII/38/2024 z dnia 28 sierpnia 2024 r. w sprawie częściowego przejęcia przez 
Gminę Ostróda zadania polegającego na zapewnieniu transportu i opieki w czasie przewozu 
dzieci, młodzieży i uczniów niepełnosprawnych z terenu Gminy Miłomłyn do placówek 
edukacyjnych w Olsztynie, stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 



Ad.7.  
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na 
realizację inwestycji z zakresu ochrony i gospodarki wodnej, trybu postępowania w sprawie 
udzielania dotacji oraz sposobu jej rozliczania. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na 
realizację inwestycji z zakresu ochrony i gospodarki wodnej, trybu postępowania w sprawie 
udzielania dotacji oraz sposobu jej rozliczania.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr VII/39/2024 z dnia 28 sierpnia 2024 r. zmieniająca uchwałę w sprawie zasad 
udzielania dotacji celowej na realizację inwestycji z zakresu ochrony i gospodarki wodnej, 
trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji oraz sposobu jej rozliczania, stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Ostróda. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Ostróda. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 



Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr VII/40/2024 z dnia 28 sierpnia 2024 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 
określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, znajdującym się na terenie Gminy 
Ostróda, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad. 9.  
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ostróda 
w 2024 r. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
 
Radny Andrzej Bartnicki zapytał, czy można dokonać zmiany kwoty w § 12. 
Pani Anna Płecha odpowiedziała, że Pan Karol twierdzi, że w uchwale nie może być wpisana 
inna kwota niż podana do konkursu. 

Radny Andrzej Bartnicki prosił o poprawę literówki w § 12 pkt a) ust. 2 w słowie „realizacją” 
na „realizację”. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ostróda 
w 2024 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Mariusz Ignatjuk, Tomasz Klimecki, Łukasz Wolf, Krzysztof 
Wroński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Wioletta Czossek, Grzegorz Furtak, Marek Husar, 
Marcin Jabłonowski, Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek 
 
Rada Gminy większością głosów podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr VII/41/2024 z dnia 28 sierpnia 2024 r. zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Ostróda w 2024 r., stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 



Ad.10.  
Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych 
pomników przyrody. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
Następnie Pan Marek Husar odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych 
pomników przyrody.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zgodnie z przedłożonym projektem. 
Uchwała Nr VII/42/2024 z dnia 28 sierpnia 2024 r. w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia 
zabiegów pielęgnacyjnych pomników przyrody, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad.11.  
Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydata na ławnika  
w wyborach uzupełniających na kadencję 2024-2027 oraz udzielenia upoważnienia. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
Następnie Pan Marek Husar odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydata na ławnika  
w wyborach uzupełniających na kadencję 2024-2027 oraz udzielenia upoważnienia. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zgodnie z przedłożonym projektem. 
Uchwała Nr VII/43/2024 z dnia 28 sierpnia 2024 r. w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia 



zabiegów pielęgnacyjnych pomników przyrody, stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad.12.  
Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działanie Wójta Gminy Ostróda. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Następnie Pan Marek Husar odczytał projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poprosił o opinię Panią mecenas. 

Pani Katarzyna Borowska wyjaśniła, że skarga dotyczy poświadczania nieprawdy w piśmie 
urzędowym, tj. raporcie o stanie gminy. Jest to czyn, który posiada znamiona przestępstwa i 
do badania tego rodzaju spraw są organy ścigania: Policja i Prokurator a nie Rada Gminy. 
Skarżącemu wskazuje o podjętych działaniach w uzasadnieniu do uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działanie Wójta Gminy Ostróda..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy Ostróda podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Uchwała Nr VII/44/2024 z dnia 28 sierpnia 2024 r. w sprawie skargi na działanie Wójta 
Gminy Ostróda, stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad.13.  
Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działanie Zastępcy Wójta Gminy Ostróda. 
 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Wioletta Czossek, która 
poinformowała, że Rada Gminy nie jest uprawniona do rozpatrywania skarg na zastępcę 
wójta, skargi takie  może rozpatrzyć wójt. 

Pan Mateusz Radecki sołtys sołectwa Wałdowo prosił o odczytanie treści skargi. 

Następnie Pani Wioletta  Czossek odczytała treść skargi.  

Więcej uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działanie Zastępcy Wójta Gminy Ostróda..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Kinga Balcerzak, Andrzej Bartnicki, Witold Bojar, Elżbieta Chmura, Wioletta Czossek, 
Grzegorz Furtak, Marek Husar, Mariusz Ignatjuk, Marcin Jabłonowski, Tomasz Klimecki, 
Dominik Serafin, Barbara Stabińska, Dariusz Szymanek, Łukasz Wolf, Krzysztof Wroński 
 
Rada Gminy Ostróda podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Uchwała Nr VII/45/2024 z dnia 28 sierpnia 2024 r. w sprawie skargi na działanie Wójta 
Gminy Ostróda, stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad. 14.  
Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 
 
Sołtys  sołectwa Reszki Władysław Wysocki  powiedział, że w Reszkach zamieszkują rolnicy 
od lat, którzy prowadzą gospodarstwo rolne i zapytał, czy są jakieś narzędzia ze strony rady, 
w przypadku kiedy nowy mieszkaniec skarży do sądu  gospodarzy za nieprzyjemne zapachy. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że mieszkańcy wprowadzając się na wieś muszą być 
świadomi.  Rada Gminy nie ma wpływu na to, ewentualnie sołtys czy radny może 
porozmawiać z tą osobą. 

Pani Katarzyna Borowska dodała, że w takim przypadku obowiązuje Kodeks Cywilny. 

Głos zabrał Mateusz Radecki sołtys sołectwa Wałdowo, który odczytał treść zapytań jakie 
złożył w dniu dzisiejszym w kancelarii urzędu w kwestii wniosku funduszu sołeckiego ul. 
Diamentowej oraz zapytanie w sprawie udostępniania na stronie internetowej możliwości 
składania zapytań oraz interpelacji dla radnych i sołtysów jak i wniosków o udostępnienie 
informacji publicznej. Pan Mateusz Radecki odczytał uzasadnienie wniosków i nadmienił,  
że wydatkowanie pieniędzy jest własnym interesem publicznym. 

Sołtys sołectwa Rudno Szymon Woźniak  prosił o podjęcie działań mających na celu 
zwiększenie bezpieczeństwa na drodze nr 15 z miejscowości Wirwajdy i Smykowo.  

Radna Barbara Stabińska nadmieniła, że znajduje się w podobnej sytuacji, ponieważ od 15 lat 
boryka się z trudną rozmową z GDDKiA w okolicach Kątna i Starych Jabłonek. 

Pan Szymon Woźniak zapytał w jakiej kwocie są przeznaczane pieniądze z budżetu gminy, 
ponieważ wielokrotnie świadczył sam i jego mieszkańcy opiekę nad bezdomnymi psami, co 
w jego odczuciu nie powinno się zdarzyć. 

Przewodniczący Rady nadmienił, że temat ten będzie pojawiał się wielokrotnie na komisjach, 
będą prowadzone rozmowy z panem zajmującym się zwierzętami i fundacją. 
 
Ad.15. 
Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
 
Nie zgłoszono interpelacji na poprzedniej sesji. 
 
Ad.16.  



Wolne wnioski i informacje. 
 
Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Mateuszowi Radeckiemu, który prosił radnych o 
dogłębną analizę wydatkowania środków do budżetu ze szczególnym wskazaniem na opłatę 
planistyczną. Pan Radecki przypomniała, że na Wałdowie z bagien o bardzo niskiej wartości 
zmieniono miejscowy plan na zabudowę jednorodzinną i usługi turystyczne. Dalej nadmienił, 
że w dokumencie planistycznym był zapis, że jeżeli w ciągu 5 lat zostanie sprzedany teren do 
budżetu wpłynie ok. 400 tys zł. Finalnie wydano decyzję administracyjną gdzie opłata 
wyniosła 100 tys. złotych, tak więc 300 tys. nie wpłynęło do budżetu. Pan Radecki uważa, że 
operat był zrobiony nierzetelnie może dlatego, że robił go sąsiad pana kierownika pana 
Lewartowskiego. Następnie Pan Radecki przybliżył temat opłaty planistycznej, która 
dotyczyła radnego Witolda Bojara, kiedy sam przystąpił do zmiany planu na swoich działkach 
i zagłosował w swojej sprawie, co jest nieetyczne, dodał pan Mateusz. Nadmienił, że działki 
zostały sprzedane prawdopodobnie w poprzednim roku i zapytał, czy w prognozie finansowej 
była taka sama kwota jak operacie szacunkowym, też będzie duża różnica. 

Następną Pan Radecki poruszył kwestie związane z dietami radnych, i wyjaśnił, że dieta to 
jest rekompensata za utracone dochody. Dalej nawiązując do obecnych radnych Tomasza 
Klimeckiego, Andrzeja Bartnickiego i Mariusza Ignatjuka będących pracownikami 
samorządowymi zapytał; „czy wy dzisiaj jesteście w pracy”. Pan Mateusz Radecki dodał, że 
wszystko ma sprawdzone łącznie z Panią Anią Lewandowską i niedługo zostanie 
upublicznione. 

Kolejną rzeczą, o której mówiła Pan Mateusz Radecki to wydatki na promocję gminy. Zapytał 
Pana Zastępcę Wójta, dlaczego nie może otrzymać wydatków za poprzedni rok. Dalej mówił, 
że w gminie Ostróda opłacane są cztery media: „Rzecz Jasna”, „Telewizja Kopernik”, 
„Telewizja Mazury” i wiarygodny „NosPortal”, z tego poszło w 2022 r. 200 tys. złotych. 
Dalej Pan Mateusz Radecki wspomniał o wydanymi przed samymi wyborami „wieści 
sołeckie”, co w jego odczuciu było złe. Następnie zapytał radnego Mariusza Ignatjuka, czy za 
spotkanie, które organizował ze Starostą i Wójtem przed wyborami zapłacił za salę, ponieważ 
taką odpowiedź otrzymał od wójta, w sytuacji gdy sam chciał wynająć salę. Pan Radecki 
uważa, że spotkanie było wyborcze, nielegalne ponieważ były dwa różne komitety, ponadto 
był obecny radny Leszek Muraszko, który na szczęście już nie jest radnym dodał Pan 
Radecki. 

 Następnie Pan Mateusz Radecki odniósł się do zatrudnienia Pana Janusza Sadowskiego 
zatrudnionego w Zakładzie Obsługi Komunalnej, który jest kierownikiem od obiektów 
sportowych. ZOK odmawia informacji, jakie nagrody i premie otrzymał Pan Janusz, a Pan 
dyrektor nie potrafi wskazać rachunków i faktur za wyjazdy służbowe. Wyjazdów na 
przestrzeni 2022/2023 było 18, były piątkowo-sobotnie, ja otrzymałem 3 rachunki, więc 
uważam, że to jest niepoważne. Pan M. Radecki, dodał, że w dniu dzisiejszym podejdzie do 
ZOK po resztę faktur. 

Radny Dominik Serafin nawiązując do wypowiedzi Pana Mateusza Radeckiego w sprawie 
planów zapytał, których lat dotyczy plan zagospodarowania przestrzennego. Następnie w 
kwestii obecności radnych na sesji i zarzutów zgłaszanych publicznie, zapytał, czy to jest 
sprawa do wyjaśnienia i dodał : „ nie wiem za dużo Pan tu oskarża, a tych skarg było co 
najmniej setka”. 



Radny Mariusz Ignatjuk odpowiadając na zarzuty nieobecności w pracy wyjaśnił, że 
wychodząc na sesje Rady Gminy Ostróda wypisuje się książce wyjść prywatnych i czas 
nieobecności musi odpracować. Następnie w kwestii wynajęcia Sali na spotkanie przed 
wyborami Pan Mariusz Ignatjuk wyjaśnił, nie był organizatorem jak i nie został zaproszony 
na spotkanie. O spotkaniu dowiedział się facebooka i uczestniczył w nim. 

Radny Tomasz Klimecki odnosząc się do problematyki Pana Mateusza Radeckego w kwestii 
nieobecności w pracy, zapewnił, że pracodawca jest na bieżąco informowany, nie ucieka z 
pracy, informacje są przekazywane droga e-mailową o terminach posiedzeń komisji i sesji. 
Wszystkie godziny są odpracowywane i niezrozumiałe jest zapytanie Pana Radeckiego w 
oczach radnego Tomasza Klimeckiego. 

Radny Andrzej Bartnicki wyjaśnił, że jeśli jest obecny na sesji Rady Gminy to oczywiste jest, 
że nie jest obecny w pracy. Radny Bartnicki prosił Pana Mateusza Radeckiego, aby zwrócił 
się do pracodawcy o informacje w sprawie absencji. 

Pan Mateusz Radecki odpowiadając Panu Dominikowi Serafinowi w sprawie planu 
zagospodarowania przypomniał, że sprawa dotyczy 2018 r., wielokrotnie przybywał na sesji, 
Pan Dominik Serafin był na wizji lokalnej, kilku radnych stwierdziło, że pomysł 
niedorzeczny. Decyzje zapadły na poprzedniej kadencji. Dalej Pan Mateusz Radecki 
powiedział: „przepraszam bardzo oskarżacie mnie, że ja pytam, takie mam prawo a wy mi 
odpowiadacie, trudno taką wybraliście rolę”. Nawiązując do odpowiedzi Pana Tomasza 
Klimeckiego Pan Radecki powiedziała, że pytał pracodawcę o absencję i otrzymał wyraźne 
daty kiedy radny był nieobecny i był to urlop wypoczynkowy. Nie było wyjść prywatnych, 
godzinowych. Pan Radecki podkreślił, że dieta to jest rekompensata za utracone dochody. 
Wyjście z pracy prywatne i odrobienie w późniejszym terminie nie jest taką rekompensatą, 
ponieważ dochody nie są tracone w tym czasie. Pan Radecki uważa, że w tym czasie 
powinien być wzięty urlop bezpłatny, a takie kombinowanie jest niedorzeczne. W przypadku 
Radnej Anny Lewandowskiej kiedy sesja zaczynała się o 14:00, to wypis był ze szkoły 
również o 14:00. 

Przewodniczący Rady Marek Husar podziękował za zabranie głosu i odnosząc się do Pana 
Mateusza Radeckiego powiedział, że jeżeli Pan będzie chciał to w dalszym ciągu może 
składać zapytania.  

Ad.17.  
Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy. 
 
W wyniku wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Marek Husar zamknął 
obrady VII Sesji Rady Gminy Ostróda o godz. 1350. 

Na tym protokół zakończono.    Przewodniczący Rady 
Zaprotokołowała; Agnieszka Jakubowska 
               Marek Husar 

Przygotował(a): Administrator Systemu  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


